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Sak 1 Godkjenning av de 

           fremmøtte  

           representantene. 

 

Sak 2 Valg av dirigent (er). 

 

Sak 3 Velg protokollfører 

           (e). 

 

 

 



Sak 4 Velge to  

        representanter til å 

        underskrive  

        protokollen. 

 

Sak 5 Godkjenne 

        innkallingen. 

 

 

 

 

 

 

 



Til idrettslagene i Harstad, Troms idrettskrets, Troms og Finnmark bedriftsidrettskrets, 

Harstad kommune, media. 

Innkalling til årsmøte 2025 i Harstad idrettsråd 

Styret innkaller herved til årsmøte torsdag 10/4-25 kl 1900 i Stangneshallen. Innkallingen er 

sendt pr mail til alle adressater og annonsert i HT. 

1) Alle klubber og idrettslag i Harstad kommune, som er medlem av Norges 

Idrettsforbund, kan møte med følgende antall stemmeberettigede: 

 

o Idrettslag med inntil 150 medlemmer  - 2 representanter 

o Idrettslag med 151 – 250 medlemmer  - 3 representanter 

o Idrettslag med 251 – 350 medlemmer  - 4 representanter 

o Idrettslag med 351 og flere medlemmer  - 5 representanter 

 

Representanter for bedriftsidretten etter skala fastsatt av idrettsrådet (inntil 5 lag i 

kommunen - 2 representanter, deretter 1 representant for hvert påbegynte lag, 

maksimum 12 representanter). 

 

2) Idrettsrådets styre har stemmerett. 

 

3) Representanter må være valgt av klubbene/lagene på årsmøtet, eller oppnevnt av styret 

etter fullmakt. 

 

Samarbeidende organisasjoner kan gis observasjonsstatus med talerett. 

Det presiseres at det må tas hensyn til kjønnsfordeling ved representasjon på årsmøte, jfr 

NIF’s lov § 2.4/2.5. 
 

Forslag til saker som ønskes behandlet på årsmøtet må være idrettsrådet i hende på 

epostadresse daglig.leder@harstadir.no senest to uker før årsmøtet, det vil si innen 27/3-25 

 

Saksliste og sakspapirer fordeles pr mail og er tilgjengelige på vår hjemmeside Harstad 

idrettsråd senest en uke før årsmøtet, det vil si 3/4-25. 

Det vil ikke bli gjort tilgjengelig papirkopier av innkalling og årsmøtedokumenter.  

Harstad 5/3-25  

Harstad Idrettsråd  

 

      

Knut Bjørklund        

styreleder            

Sign   

mailto:daglig.leder@harstadir.no
https://www.idrettsråd.no/troms/harstad/
https://www.idrettsråd.no/troms/harstad/


 

Sak 6 Godkjenne  

        sakslisten. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



SAK 6 - Saksliste Årsmøte Harstad Idrettsråd 2025.  

Dato:  Saksliste 10.4.25 kl. 1900.  

Sted:  Kafeteria, Stangneshallen.      

 

 

Sak 1  Godkjenning av de fremmøtte representantene. 

  

Sak 2  Valg av dirigent (er). 

 

Sak 3  Valg av protokollfører (e).  

  

Sak 4  Velge to representanter til å underskrive protokollen. 

 

Sak 5  Godkjenne innkallingen. 

 

Sak 6  Godkjenne sakslisten. 

 

Sak 7  Godkjenne forretningsorden. 

 

  Repr fra Troms idrettskrets holder orientering. 

 

Sak 8   Behandle årsberetning for idrettsrådet. 

 

Sak 9  Behandle idrettsrådets årsregnskap herunder revisors og KU beretning. 

 

Sak 10   Behandle forslag til handlingsplan.  

 

Sak 11  Behandle forslag og saker. 

 

11-1 Styrets forslag til ny anleggsplan. 
 

11-2 Felles forslag fra fotballen på prioritet i anleggsplanen. 
 

11-3 Felles forslag fra Medkila og Kilkam på rulleskiløype i anleggsplanen. 
 

11-4 HIBK forslag på utendørs innebandybane i anleggsplanen og vurdering 
av oppgradering av Harstadhallen for å forlenge levetiden. 
 



11-5 Harstad klatreklubb forslag på inkludering av klatrevegg i fremtidige 
anlegg. 
 

11-6 Styrets forslag fordeling av LAM 2025. 
 

11-7 Styrets forslag på ny lov for HIR. 
 

11-8 TFBIK forslag til instruks for valgkomiteen. 
 

Sak 12  Budsjett. 

 

Sak 13  Valg.   

a) Se valgkomiteens innstilling. 
a. Styret 
b. Kontrollutvalg 

 

b) Representanter til idrettskretstinget m.v. Styret gis fullmakt til å 
oppnevne representantene. 

 
c) Valgkomite 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 7 Godkjenne  

        forretningsorden. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



FORRETNINGSORDEN FOR GJENNOMFØRING AV ÅRSMØTET I HARSTAD IDRETTSRÅD 

1. Gjennomføring av årsmøtet 

1.1 Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten, og skal gjennomføres i samsvar med NIFs lov og denne 
forretningsorden. 

1.2 Enhver som ønsker ordet på årsmøtet, må melde seg til talelisten og kan bare tale til årsmøtet når dirigenten 
har gitt vedkommende ordet.  

2. Taletid 

2.1 Forslagsstiller med forslag på saklisten, gis nødvendig taletid for å presentere forslaget. 

2.2 For etterfølgende innlegg, er taletiden tre minutter for første innlegg, to minutter for andre 

innlegg og ett minutt for tredje innlegg. Ingen gis rett til ordet mer enn tre ganger i samme 

sak. 

2.3 Etter forslag fra dirigenten eller representant, kan årsmøtet beslutte å: 

- sette strek for de inntegnede talere 

- sette strek for nye forslag 

- øke antall innlegg 

- endre taletiden 

- gi taletid til personer uten talerett 
 
2.4 Person med talerett som ber om ordet til forretningsorden har ett minutt taletid.  

3. Behandling av forslag på årsmøtet 

3.1 Alle forslag skal presenteres av forslagsstiller og/ eller dirigent.  

3.2 Person som vil fremme eventuelle forslag/endringsforslag, under årsmøtet må meddele forslaget skriftlig til 
dirigenten og være signert av forslagsstiller.  

3.3 Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten. 

3.4 Etter at saklisten er godkjent, kan ikke forslag som fremgår av saklisten trekkes uten at årsmøtet 

aksepterer dette. 

3.5 Forslag skal behandles av årsmøtet i den rekkefølge som følger av saklisten.  

4. Stemmegivning 

4.1 Stemmegivning gjennomføres i samsvar med dirigentens angivelse.  Dirigenten skal klart angi hvilken sak det 
skal stemmes over.  

4.2 Dersom det kreves eller er nødvendig med skriftlig avstemming, skal avstemming skje ved å benytte skriftlig 
skjema.  

5. Protokoll 

5.1 Det føres protokoll over årsmøtets forhandlinger. Protokollen føres av de årsmøtet har valgt til å føre 
protokoll. 

5.2 I protokollen innføres hvem som har hatt ordet i sakene, hvilke forslag som er fremmet, hvem 

som er forslagsstiller, hvilke vedtak som er fattet i den enkelte sak, og resultatet av 

avstemninger med antall stemmer for og imot og ev. blanke stemmer. 



 

5.3 Protokollen skal publiseres på årsmøtets hjemmeside så snart den er underskrevet av to representanter valgt 

av årsmøtet.   

 

 

[Dokumentet er utarbeidet av NIFs juridiske avdeling, og sist oppdatert 11.03.2022. Ved hvert årsmøte bør idrettsrådet sjekke 
https://www.idrettsforbundet.no/idrettsrad/ eventuell ny versjon av dokumentet.] 
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Sak 8 Behandle  

      årsberetningen for  

       idrettsrådet. 

 
 Dugnadsarbeid på Landsåsbanen 1946/47 

- Fotograf: ukjent. Sør-Troms Museum (Opphavsrett) 

ÅRSBERETNING HARSTAD 
 

 IDRETTSRÅD  PERIODEN  
 

20.3.24- 10.4.25. 

 



1. Innholdsfortegnelse Harstad IR årsberetning. 

 

2. ADMINISTRATIVT.      s.3. 

2.1. Styret i perioden 20.3.24 – 10.4.25.     s.3. 

2.2. Valgkomite         s.3. 

2.3. Kontrollutvalg.        s.3. 

2.4. Styremøter.         s.3. 

2.5. Ansatt.         s.3. 

2.6. Økonomi.         s.4. 

2.6.1. Regnskap.         s.3. 

2.6.2. Revisorer.         s.3. 

2.7. Kommunikasjonskanaler til Harstad IR.     s.3. 

2.8. Samarbeidsavtale med Harstad kommune.    s.4. 

2.9. Aktivitetstilskudd fra Harstad Kommune til Harstad IR.  s.5. 

 

3. IDRETTEN I HARSTAD KOMMUNE.  s.5. 

3.1. Idretten i samfunnet.        s.5. 

3.2 Hederspriser         s.5. 

3.3. Anleggsutvikling.        s.6. 

3.4. Tall i idretten.         s.6. 

3.5. De største idrettene.        s.7. 

3.6. Paraidrett.         s.7. 
3.7. Nye idrettsklubber.        s.8. 
3.8. Nedlagte IL under NIF.       s.7. 
3.9. Kontaktdata idrettsklubber.       s.8. 

 
4. PROSJEKTER.       s.8. 
4.1. Idrett og utfordring (IOU).       s.8. 

4.2. Sommeraktiviteter for barn og ungdom 2023.    s.9. 

4.3. Lokale aktivitetsmidler (LAM).      s.9. 

4.4. Treningstider kommunale idrettsanlegg.     s.9. 

4.5. Harstad Idrettsråds Fair Play-pris.     s.9. 

4.6. Kanebofondet.        s.9. 

 

5. ANLEGG.        s.10. 

5.1. Anleggsbehov        s.10. 



2.ADMINISTRATIVT. 

2.1.Styret i perioden 20.3.24 – 10.4.25. 

Leder   Knut Bjørklund  - Harstad DF.   (24-26) 

Nestleder  Lilibeth Ayson Iversen  - Harstad SVK   (24-25) 

1. styremedlem Elin Westvik   - Harstad Håndballkl. (23-25) 

2. styremedlem Øivind Sletten  - Harstad Cykleklubb  (24-26) 

3. styremedlem Kenneth Mågø  - Harstad IL   (24-26) 

4. styremedlem  Margrethe S Arentsen - Troms og Finnmark 

           Bedriftsidrettskrets.         (24-25) 

Ungdomsrepr. Solveig Christensen - Harstad Innebandyklubb. (24-26) 

1. varamedlem Odd Kristian Ness  - Brage Trondenes  (23-25) 

2. varamedlem Monica Lindstrøm  - Harstad Håndballkl   (24-26)  

Monica fratrådte, etter søknad, styret 12. feb 25 

Margrethe S. Arentsen er bedriftsidrettens styremedlem. Fra nov 24 og til 2/4-25 har 

Odd-Magne Utnes vært representant i hennes permisjon. 

2.2. Valgkomite. 

Trond A Johansen   leder (2025) 

Grete Holm Antonsen  medlem (2025) 

Monica Lindstrøm   medlem (2025) 

Eirin Gabrielsen   varamedlem (2025) 

 

2.3. Kontrollutvalg. 

Dag Solberg    medlem (2024-25). 

Mona Fagerland    medlem (2024-25).   

Trond Viggo Opdal   varamedlem (2024-25). 

 

2.4. Styremøter. 

Styret har i perioden gjennomført 12 styremøter og behandlet totalt 55 saker. Merk at 

saksnummer ikke er numeriske ift styremøter. Hver sak har sitt saksnummer. Dette gjentas 

på styremøter når en sak behandles over flere styremøter. Samt at faste saker på sakslisten 

har samme saksnummer. Totalt er det over 100 behandlinger av saker i styret. 

 

 



2.5. Ansatt. 

I perioden har det vært skifte av daglig leder. Kjell Arvid Andersen avsluttet 1. juli 

2025. Jan Inge Hansen tiltrådte 9/10-24. Stillingen er økt til 70%. 

2.6. Økonomi. 

Harstad Idrettsråd (HIR) driftsresultat for 2024 viser overskudd på kr 202 153.-. HIRs 

egenkapital var ved utgangen av 2024 er på kr 736 632.- 

En del av overskuddet skyldes reduserte lønnskostnader i perioden juli til oktober 

som var en periode uten daglig leder. 

I samme periode var det også reduserte husleiekostnader ved at HSI sponset kontor 

med bredbånd. Dette etter at avtale med kontor i Sjøgata opphørte i juli. 

Styret anser HIRs finansielle stilling ved utgangen av regnskapsåret som 

tilfredsstillende.  

 

2.6.1. Regnskap. 

Regnskapstjenester kjøpes fra Altipluss a/s.  

 

2.6.2. Revisorer. 

Revisortjenester kjøpes fra ES Revisjon. 

 

2.7. Kommunikasjonskanaler i HIR 

Idrettsrådets hjemmeside Harstad idrettsråd er revitalisert, oppdatert og brukes. Det 

har vært en opplæringsperiode etter ny daglig leder kom på plass. Hjemmesiden vil 

brukes jevnlig til nyhetsoppdateringer, kalender, protokoller vil bli lagt ut og annen 

relevant informasjon.  

Facebooksiden har vært en utfordring ift rettigheter til å redigere og e-post som er 

knyttet mot siden. Det jobbes med å fikse dette. Facebook vil brukes hovedsakelig til 

informasjon og nyheter.  

E-post brukes til å få ut felles informasjon til alle idrettslag. Dette vil ofte være 

informasjon av mer formell art, f.eks. forhold som omhandler tilskudd, frister, innspill, 

høringer, møteinnkallinger etc.  

Inn mot HIR er e-post eller tlf til daglig leder godt egnet for henvendelser. Daglig leder 

har kontor i Nexus Nordkrafthallen og det er fullt mulig med fysisk møte der. 

 

 

 

https://www.idrettsråd.no/troms/harstad/


2.8. Samarbeidsavtale med Harstad Kommune. 

 

Samarbeidsavtalen ble fornyet i 2024 og gjelder for perioden 2024 - 2027.  

Erfaringene med avtalen er meget gode, og praktiseringen av avtalen har medført større 

muligheter for at idrettens samlede prioriteringer blir hørt/gjennomført. Fra politisk og 

administrativt hold er det gitt tydelige signaler på at avtalen gjør det lettere for politisk og 

administrativ ledelse å manøvrere i «idrettslandskapet».  

Styret vil også gi honnør til kommunens ledelse, både politisk og administrativt og ikke minst 

de dyktige fagfolkene som jobber med idrett. 

 

2.9. Aktivitetstilskudd fra Harstad kommune til Harstad IR. 

 

Under sin behandling av Samarbeidsavtalen med Harstad Idrettsråd 29.2.24, vedtok et 

enstemmig kommunestyre å øke bevilgningen til Harstad Idrettsråd fra nåværende kr. 

392 000,- pr år, til kr. 500 000,- pr. år i avtaleperioden.  

 

3. IDRETTEN I HARSTAD KOMMUNE. 

3.1. Idretten i samfunnet 

Idretten er en av samfunnets aller viktigste grunnstener. Rundt 28 % av Harstads innbyggere 

er direkte involvert i idretten gjennom medlemskap eller deltakelse i aktiviteter, dette 

inkludere bedriftsidretten. Det må også antas at det ligger en stor andel som stiller opp for 

idretten som medhjelpere på arrangement, turneringer, inntektsarbeid etc, som ikke er 

medlemmer. Idretten har også aktiviteter for uorganiserte (f.eks. prosjekt idrett og utfordring, 

asylmottak, integrering) Med 53 idrettslag så er det et stort antall som sysselsettes i formelle 

roller som ledere, styremedlemmer, kontrollutvalg, trenere, oppmenn, heiagjeng etc. Med 

disse tallene som bakteppe kan vi trygt si at idretten har et stort fotfeste i Harstad. 

Idretten i Harstad er stort sett bygd på frivillighet og dugnad. Dette er svært viktig å ta vare 

på og legge til rette for. Det er en bekymring at flere rapporterer om utfordringer med å skaffe 

tilstrekkelig antall personell for å drifte sitt idrettslag og den aktiviteten som idrettslaget 

ønsker å tilby. Idrettsrådet ønsker å være en bidragsyter på de områder hvor vi kan være 

med på å gjøre det enklere å drive idrettslag. 

Idrettsrådet har jobbet spesifikt med det økonomiske bildet da vi er i en situasjon med dårlig 

kommuneøkonomi. Når det skal kuttes i kommunal drift og kommunen snur alle stener for å 

finne inntekter, så har det vært jobbet for å hindre at idretten skal rammes av dette. Det var 

flere forslag som kunne rammet idretten og medført økte utgifter. Det var også viktig å sikre 

at ordningene med lånegarantier og forskuttering av spillemidler ble videreført, samt 

aktivitetskortet. 

Idretten i Harstad er også en sosial arena og en arena for inkludering. Idretten er med på å gi 

barn og unge gode verdier, gode holdninger og det motvirker utenforskap. Dette vil bli enda 

viktigere fremover, når vi ser utviklingen av sosiale utfordringer i samfunnet. 

 

 



3.2 Hederspriser 

På Troms idrettskrets sitt arrangement Idrettshelgen ble Knut Bjørklund tildelt 

Hederstegn for frivillig innsats og Kennet Mågø ble tildelt diplom for Årets ildsjel. 

Idrettsrådet gratulerer begge to.  

3.3. Anleggsutvikling. 

2024 ble et godt år for turn og kampsporter da Nexus Nordkrafthallen ble åpnet. Litt inn i 

2025 ble det også vedtatt å bygge kunstisanlegg på Kanebogen stadion. Begge disse to 

anleggene har vært prioritert høyt av idretten siden planen Idrettsbyen 2017 ble lansert. 

Kunstgresset på Harstad stadion er også vedtatt skal skiftes ut. Dette blir gjort sommeren 

2025. Idrettsrådet har startet arbeidet opp mot kommunen for å komme med innspill når 

kommunen i 2025 skal revidere sin temaplan for idrett friluftsliv og fysisk aktivitet. Det er 

viktig å få idrettens behov vedtatt i temaplanen.  

 

3.4. Tall i idretten 

 

Ifølge tall for Idrettsregistreringen 2023, var det totalt 6645 medlemmer i Harstad – idretten, 

fordelt på 2840 kvinner og 3805 menn. Disse er fordelt på 53 idrettsklubber.  

I tillegg kommer bedriftsidretten med 1192 medlemmer i 19 bedriftsidrettslag pr. 30.1.25. 

 

Dette er øyeblikkstall hentet fra idrettsregistreringen. Det er basert på medlemstall fra 

idrettsregistreringen 2023. For fleridrettslag er aktivitetstall for grenen brukt. 
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For fleridrettslag er aktivitetstall brukt



3.5. De største idrettsklubbene ift aktivitet i respektive grener 
Tallene under er aktivitetstall hentet fra NIFs Sportsadmin, jfr. klubbenes innmeldte 
tall knyttet til Idrettsregistreringen gjort i 2023. 
 
Idrett Klubb Akt.tall   Klubb Akt.tall 

Fotball 

  

  

  

  

Medkila 320   Harstad Damefotball 129 

FK Landsås 241   Grytøy IL 41 

IF Kilkam 189   Sørvikmark IL 36 

Brage Trondenes 152   Sandtorg 2 

Harstad IL 77       

Sykkel Harstad Cykleklubb 796 
 

Nor Sykkelklubb 41 

Ski 

  

Medkila Skilag 180   Harstad Skiklubb 11 

Harstad Alpinklubb 173   IF Kilkameratene  19 

 Sandtorg 20    

Klatring Harstad Klatreklubb 571 
 

  

Håndball 

  

Harstad Håndballklubb 283   HK Lia Brage 105 

HK Landsås 233 
 

    

Turn/gym Harstad Turnforening 481 
 

    

Golf Harstad Golfklubb 181   Hinnøy Golfklubb 58 

Hestesport Harstad Ride- og kjøreklubb 356 
 

Harstad Rytterklubb 80 

Innebandy Harstad Innebandyklubb 325 
 

    

Kampsport 

  

Harstad Taekwon-do klubb 28 
 

Harstad Karateklubb 25 

KIAP Taekwondoklubb 34 
 

Harstad Aikidoklubb 14 

Harstad Judoklubb 49 
 

    

      

Friidrett IK Hind 142    

 
 
3.6.Paraidrett. 
 
I Harstad kommune har vi flere idrettstilbud til personer med nedsatt funksjonsevner. 
Dette er: 

 



Harstad Idrettslag. 

Harstad Tiger ble etablert i 2009. De har en gruppe på rundt 30 spiller som 

deltar fast i ukentlig trening og turneringer. 

Harstad Håndballklubb. 

Harstad Funkis ble etablert i 2015, De har en gruppe på rundt 25 spillere som 

deltar i ukentlig trening og turneringer. 

IK Hind. 

Klubben har to parautøvere. 

Harstad Cykleklubb. 

Klubben har en parautøver. 

Harstad Svømmeklubb. 

Klubben har en parautøver.  

3.7. Nye idrettsklubber under NIF. 

Det er ikke registrert nye klubber opptatt i NIF siden forrige årsmøte. 

3.8. Nedlagte idrettsklubber under NIF. 

Harstad Aikidoklubb er nedlagt/under nedleggelse, 

 

3.9. Kontaktdata idrettsklubber. 
Harstad IR oppfordrer idrettsklubbene til å melde inn klubbens styreleder snarest 
mulig og innen 1/7-25 til epostadr: daglig.leder@harstadir.no. 
Det er en utfordring å ajourholde korrekt e-post til alle idrettslag. Idrettsrådets 

anbefaling er å bruke en tidløs og person uavhengig e-postadresse (f.eks. 

post@idrettslag.no). Det gjør at samme adresse kan brukes, selv om det skiftes 

styreleder. 

 

4. PROSJEKTER. 

 

4.1. Idrett og utfordring (IOU). 

Formålet med prosjektet er primært å inspirere inaktiv/uorganisert ungdom til fysisk 

aktivitet i lokalmiljøet, sekundært gjennom dette, å inspirere til fortsatt idretts-aktivitet 

gjennom medlemskap i idrettslagene. Idrettsrådet betaler et vederlag til idrettslag 

som gjennomfører aktivitet i prosjektet.  

Det har vært en utfordring å skaffe nok aktiviteter gjennom året.  

Prosjektet har vært gjennomført i rapporteringsperioden, med ca. 15 ungdommer. 

 

4.2. Sommeraktiviteter for barn og ungdom 2024. 

Hensikten med prosjektet er å aktivisere barn og unge i starten av deres 

mailto:post@idrettslag.no


sommerferie. Idrettsrådet betaler et vederlag til idrettslag som gjennomfører aktivitet i 

prosjektet. 

Sommeraktivitetene ble gjennomført i uke 26, med svært god støtte fra følgende 

idrettslag: 

- Harstad Turnforening 

- HK Landsås 

- Harstad Cykleklubb 

- IK Hind 

- Harstad Håndballklubb 

 

Harstad Idrettsråd takker ovenstående for kjempeflott jobb! 

4.3. Lokale aktivitetsmidler (LAM). 

 

Harstadidretten fikk i 2024 tildelt en pott på 2 096 879.-.  Tildelingen er basert på tall 

fra idrettsregistreringen 2023. Det er KUD som setter rammene for ordningen. 

Årsmøtet 2024 vedtok følgende kriterier for tildeling av LAM: 

- 33 % til barn (6-12 år) 

- 47% til ungdom (13-19) 

- 15 % til prosjektmidler 

- 5 % til idrettsrådet 

Fordelingen skal være basert på aktivitetstall 

 

På grunn av opphold mellom gammel og ny daglig leder, ble ikke kunngjøring for 

søknad på prosjektmidler gjort før 1/11-24 med kort søknadsfrist, 12/11-24.  

Tildelingen av LAM – prosjektmidler forutsetter at idrettslagene sender inn 

evalueringsrapport(er) når prosjektet(ene) er ferdige til Harstad IR. Det utstedes ikke 

noen bilag fra TFIK/TIK eller HIR ifb. overføringen av LAM. Prosjektmidler er inklusiv i 

summen som blir overført fra NIF. 

Fullstendig oversikt over fordeling LAM ble sendt ut 15/12-24. 

4.4. Treningstider kommunale idrettsanlegg. 

Idrettsrådet har deltatt i flere møter med Harstad Kommune hvor tema har vært 

fordeling av treningstider i de kommunale hallene (Harstadhallen, Mini-hallen, 

Seljestadhallen, Landsåshallen, Stangneshallen og Hålogalandshallen). 

Harstad IR er ikke involvert i fordeling av treningstider på de forskjellige skolene. 

Dette tilligger rektorene på de aktuelle skolene. Det er gjennomført møte med alle 

rektorer. Disse er positive til å tildele treningstider i sine gymsaler. Primært tildeler de 

til lag/foreninger med lokal tilhørighet til skolen. 

 



4.5. Harstad Idrettsråds Fair Play-pris. 

Det kom ikke inn noen forslag til tildeling av Fair Play prisen.  

4.6. Kanebofondet. 

Det har i 2024 ikke vært noen tildeling fra Kanebofondet. Styret jobber med en plan 

for fordeling av fondet. Den må være i tråd med statuttene fra giverne. 

 

5. ANLEGG. 

5.1.Anleggsbehov 

Årsmøtet i 2024 ba styret gjøre et arbeid med revidering av anleggsplanen. Blant 

annet ved å nedsette en prosjektgruppe. Styret fremlegger for årsmøtet nytt forslag til 

anleggsplan. Perspektivet i anleggsplanen bør ligge på 10-15 år. De foreslåtte 

anleggene må ses på som et målbilde for det idretten ønsker å realisere. Forslaget til 

vedtak inneholder flere delpunkt. Styret ser behov for å ha en anleggspolitisk plan. 

Styret har også vektlagt viktigheten av et kontinuerlig arbeid med arealplaner, 

reguleringsplaner og mulighetsstudier.  

Det er et pågående arbeid i NIF med ny anleggsplan. I dette arbeidet jobbes det 

også med regionale anlegg. Det er gitt innspill til TIK på innendørs flerbrukshall 

friidrett og ballidretter, storhall fotball og ishockeyhall som regionale anlegg i Harstad 

området.  

Odd-Magne Utnes har i 2024 vært medlem av TIKs anleggsutvalg. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



Styret vil takke alle som bidrar i Harstad idretten og sørger for at vi har et godt 

idrettstilbud som alle kan delta i. 

Harstad 2.4.2025. 

Knut Peder Bjørklund      Lilibeth Ayson Iversen 

styrets leder       nestleder 

 

Elin B. Westvik      Kenneth Mågø 

styremedlem      styremedlem 

 

Margrethe S Arentsen    Øivind Sletten 

Styremedlem      styremedlem 

  

Solveig Christensen 

styremedlem 

 

 

 

 

 

    

Elektronisk signert. 
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SAK 10 - Behandle forslag til handlingsplan 2025-26.  

 

Styrets innstilling på handlingsplan og prioriterte områder i 2025-26 

Det er styrets vurdering at en handlingsplan bør ha minst et toårs perspektiv. 

 

1. Anlegg 

a. Innarbeide HIRs vedtatte anleggsplan i kommunens temaplan for idrett, fysisk 

aktivitet og friluftsliv.  

b. Jobbe for HIRs foreslåtte regionale anlegg i TIKs anleggsplan. 

c. Støtte idrettslag i arbeide med anleggsplaner og anleggsutvikling. 

d. Jobbe opp mot kommunen på areal- og reguleringsplaner og mulighetsstudier. 

Sikre idrettens interesser og tilrettelegge for fremtidig idrettslig bruk av arealer. 

 

2. Kompetanse og aktivitet 

a. Medarrangør i gjennomføring av toppidrettskonferansen i regi av ARN og 

OLT. 

b. Etablere prosjekt/aktivitet i regi av OLT og i samarbeid med andre partnere 

(for eks toppidrett på Heggen vgs, TIK). 

c. Tilrettelegge for annen kompetansebygging etter idrettens og samfunnets 

behov. Ambisjon om flere fag/tema konferanser. 

d. Gjennomføre sommeridrettsskole. 

e. Videreføre idrett og utfordring. 

 
3. Samarbeid 

a. Tett samarbeid med kommunens idrettslag 

i. Bringe idretten enda mer sammen på områder hvor det er felles 

interesser. 

ii. Tilby arbeidsstøtte/kompetanse ved behov. 

iii. Jobbe opp mot idrettslag i utkanten av kommunen. 

 

b. Jobbe opp mot kommunen innenfor rammene i samarbeidsavtalen. 

i. Sikre idrettens interesser i ny temaplan idrett, fysisk aktivitet og 

friluftsliv. 

ii. Sikre at kommunen viderefører dagens økonomisk ordninger for 

idretten. Samt at kostnadsnivået ikke øker. 

iii. Sikre et godt vedlikehold av idrettsanlegg. 

iv. Jobbe i lag på folkehelsetiltak. 

 

c. Andre idrettsråd, idrettskretser og særkretser. 

i. Gjensidig støtte og samarbeid mellom våre nærmeste idrettsråd. For 

eks innen anleggsplaner og kompetanse. 

ii. Samarbeid og tett dialog med andre aktører innen det offentlig og 

private. 

 



 

Sak 11 Behandle   

innkomne forslag.  
I dokumentene er det forslagsstillers begrunnelse og 

forslag som kommer først. Til slutt kommer styrets 

vurdering. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 11- 1 

Styrets forslag til ny anleggsplan for Harstad idrettsråd 

 

Innledning 

Harstad idrettsråds årsmøte i 2024 vedtok følgende i sak 11.3, om idrettsbyen Harstad: 

 

a. Årsmøtet tar statusoppdateringen til etterretning. 

b. Styret i HIR gir mandat til en prosjektgruppe som skal legge fram et forslag  

       til revisjon av Idrettsbyen Harstad innen 1.11.2024 med fokus på ikke å  

      igangsette tiltak og nye tiltak. 

  c. Prioritet 1 av Idrettsbyen Harstad skjermes mot omprioritering ettersom  

      prosessene er igangsatt/vedtatt. 

d. Gruppen skal bestå av medlemmer fra minimum alle brukergrupper fra  

       prioritetene 1, 4 og 5 i Idrettsbyen Harstad (ref. forslag fra IK Hind). Denne  

     gruppen erstatter dagens anleggsutvalg. 

e. Gruppens forslag sendes innen 1,12,24 på høring til alle medlemmene i  

      HIR, med høringsfrist 1.1.25. 

f. Styret legger fram revidert anleggsplan til behandling for årsmøtet 2025. 

 

Styret har jobbet med ny anleggsplan og legger den frem til behandling på årsmøtet 2025, 

basert på forslag fra prosjektgruppen og andre innkomne forslag. 

Målsetningene med realisering av de anbefalte anleggene må strekke seg opp mot 2035-40. 

Dette handler om en realistisk tilnærming basert på vurdering av flere avgjørende faktorer. 

Det er vurdert tidslinjer for anleggsprosjekt, investerings potensial privat næringsliv, 

tilgjengelig areal, regional prioritet av anlegg og ekstra spillemidler. Anleggsplan må ses på 

dynamisk ift utvikling og behov. 

Prosessen med forslag til ny anleggsplan 

Styret har oppnevnt en prosjektgruppe i tråd med punktene b til e i årsmøtets vedtak. 

Tidsplanen ble noe forskjøvet da både styret og prosjektgruppen så det helt nødvendig å 

avvente kommunestyrets budsjettbehandling 5. des 24, hvor det blant annet skulle fattes 

vedtak om byggingen av kunstisanlegg i Kanebogen. Prosjektgruppen leverte sin anbefaling 

til styret 6. des. Styret behandlet denne første gang i styremøtet 18. des 24. Hvor det ble 

besluttet at anbefalingen sendes ut på høring til alle idrettslag med svarfrist 20. jan 25. Det 

ble også besluttet å gjennomføre et medlemsmøte 9. jan 25 for å presentere 

prosjektgruppens anbefaling.  

Etter høringsfristen kom det inn 6 innspill. Det ene etter tidsfristen. De 9 fotballklubbene 

hadde et felles innspill.  

Styret har siden prosjektgruppen kom med sin anbefaling jobbet med den og de øvrige 

anleggsinnspill som er kommet. Styret har også hentet inn tilleggsinformasjon som er 

relevant for styrebehandlingen. Det er også gjennomført samtaler og møter med TIK, 

friidrettskretsen og idrettsrådene i Narvik, Tjeldsund, Kvæfjord og Sortland. 



Styret har vektlagt prosjektgruppens anbefalinger og prioriteter. Styret har også tatt inn i 

anleggsplanen andre anlegg som er kommet som forslag fra idrettslagene. 

Andre prosesser som er viktige for ny anleggsplan 

NIF har iverksatt et arbeid for å lage en ny anleggsplan som skal dekke både regionale og 

nasjonale anlegg. Styret har i dette arbeidet gitt innspill til TIK på våre forslag til regionale 

anlegg. Alle innspill måtte tilfredsstille minst ett av syv kriterier fastsatt fra NIF. Innspillet som 

ble gitt er i tråd med de anlegg som prosjektgruppen har anbefalt. Samt at renovering av 

kunstgresset på Harstad stadion er tatt med. Det å få prioritet på regionale anlegg er svært 

viktig. Det vil utløse ekstra spillemidler og kunne bidra til en raskere realisering.  

Harstad kommune skal i 2025 rullere sin kommunedelplan (blir endret til temaplan) for idrett, 

friluftsliv og fysisk aktivitet. I tråd med samarbeidsavtalen mellom kommunen og idrettsrådet 

så vil vi gi innspill på den nye planen. Det er viktig for idretten at våre anleggsbehov blir 

forankret i kommunens temaplan. 

Finansiering av anlegg gjennom spillemidler er svært viktig, om ikke avgjørende for å kunne 

bygge anlegg. I NIF sin veileder for spillemidler står det: 

For å kunne søke om spillemidler må anlegget være omtalt i en vedtatt kommunal plan som 

omfatter idrett og fysisk aktivitet. De fleste kommuner utarbeider en slik plan hvert fjerde år.  

Kommunen skal rullere sin plan i 2025.Styet ser det som viktig at alle anlegg som det er 

kommet innspill på blir en del av den vedtatte kommunale planen. 

Styrets anbefaling på prioritering av anlegg 

Pri 1 

Kunstisanlegg Kanebogen stadion som vedtatt i kommunestyret feb 2025. Det er skrevet 

kontrakt med Harstad Maskin på bygging. 

Pri 2 

Flerbrukshall friidrett og ballidretter med mulighet for klatreanlegg. 

Pri 3 

Storhall fotball med mulighet for klatreanlegg. 

Pri 4 

Ishockeyhall  

Pri 5 

Styret anbefaler at de anleggene som listes her grupperes i en felles blokk. Dette er anlegg 

som i omfang og kostnader ikke kan sammenlignes med de øverste prioriterte, men som 

likevel er viktige anlegg for idretten. 

- Rulleskiløype 

- Utendørs (inne)bandybane 

Pri 6  

Folkehelsetiltak med videre utvikling av nærmiljøanlegg, bynære løyper og videre utvikling av 

løypenettet fra Folkeparken og til Kilbotn. Vurdere en sammenbinding av skiløypene i 

Folkeparken og Kvæfjordeidet. Andre tiltak som vil stimulere til fysisk aktivitet og ha en lav 

terskel for deltakelse. 



Styrets anbefaling på arealplanlegging, reguleringsplaner og mulighetsstudier 

Anleggsutvikling er en prosess som tar tid, både i forberedelser og selve byggeperioden. 

Kommunen er en viktig aktør og medspiller i arbeidet med arealplaner, reguleringer og 

mulighetsstudier. Det er viktig å ha et stadig pågående arbeid med tilrettelegging av areal 

regulert for idrettsformål. Dette gjelder ikke bare opp mot eksisterende anlegg, men også 

finne nye areal for idrettsformål. Det bør også gjøres mulighetsstudier for å se på hvordan 

eksisterende idrettsområder kan videreutvikles. Fremtidens anlegg er bærekraftige, 

funksjonelle og tilgjengelige og er tilrettelagt også utover krav for universell utforming, for et 

mangfold av brukergrupper, idretter og arrangement. Trafikksikkerhet i anleggs nærområde 

skal vektlegges. 

Følgende anbefales som konkrete innspill: 

- Regulering og tilrettelegging for: 

o Flerbrukshall friidrett og ballidretter 

o Storhall 

o Ishockeyhall. 

- Vurdere om området mellom Valanveien, Stangnesveien, og Åkervikveien kan 

tilrettelegges for idrettsformål. 

- Gjennomføre mulighetsstudie på videre utvikling og endringer av hele Harstad 

stadion området, med fotballbane, de tre hallene, basketballbane, 

sandvolleyballbane og tennisbaner. Det skal samtidig vurderes en 

oppgradering av Harstadhallen for å se på muligheten for å forlenge levetiden 

på den. 

- Identifisere andre (nye) områder som kan utnyttes til idrettsformål i hele 

kommunen. 

Forslag til vedtak 

Årsmøtet vedtar den fremlagte prioritet av anleggsutbygging.  

Årsmøtet ber styret jobbe opp mot kommunen med arealplanlegging, reguleringsplaner og 

mulighetsstudier. 

Årsmøtet gir styret fullmakt til å utforme et anleggspolitisk dokument basert på årsmøtets 

vedtak. 

Årsmøter ber styret innarbeide idrettens prioriteter i kommunens nye temaplan for idrett, 

fysisk aktivitet og folkehelse. 
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Innkommet forslag fra Harstad IL og fotballklubbene tilknyttet prosjekt Hinnøyhallen. Storhall 

fotball ønskes øverst på prioriteringslisten 

Begrunnelse 

Harstad-området er den eneste region i landsdelen uten storhall for fotball.  

Selv om det allerede finnes flater man kan drive fotballrelatert aktivitet på på vinteren, er 

flatene fylt opp, og mange står uten et fullverdig tilbud. En satsning på en storhall vil ikke 

bare gjøre sitt til at 11-er fotballen kan spille kamper på full bane i en mye større del av året, 

men også gjøre at breddefotballen i Harstad-området får et mye bedre tilbud en det er per i 

dag.  

Det vil også gi mulighet for trenerkurs, landskamper, og annen fotballaktivitet som krever full 

bane utenfor sommersesongen.  

Representanter for fotballen i Kvæfjord ser også lyst på et interkommunalt samarbeid mot en 

storhall i Harstad.   

Andelslaget «Hinnøyhallen» jobber per i dag med prosjekteringen av en storhall i Harstad, og 

vil gjøre rede for fremdriften i prosjektet på årsmøtet 10. april før det tas stilling til forslaget.  

 

Alle klubbene i Harstad, som representerer den største idretten i lokalsamfunnet, krever at et 

forslag til bygging av storhall i Harstad prioriteres øverst!  

Forslag 

Fotballklubbene i Harstad har som ønske at HIR setter en bygging av storhall øverst på 

prioriteringslisten over anlegg i Harstad.  

HIR setter byggingen av storhall øverst på listen av prioriteringen av nye anlegg.  

Styrets vurdering 

Styret har prioritert storhall som pri 3 i anleggsplanen. Prosjektgruppe anlegg har også dette 
som sin prioritet. Styret anbefaler at den prioriteringen står og forslaget fra fotballen avvises. 
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Innkommet felles forslag fra Medkila skilag og Kilkam på etablering av rulleskiløype  

Begrunnelse 

Skilagene og lokalmiljøet står overfor utfordringer knyttet til kortere og mindre stabile vintre, 

som begrenser treningsmulighetene for skiidretten. For å opprettholde et godt treningstilbud 

benyttes i dag gang- og sykkelveier, hovedvei, fergeleier og parkeringsplasser til 

rulleskitrening. Disse områdene er imidlertid ikke egnet for formålet, da de utgjør en 

sikkerhetsrisiko både for utøvere og øvrig trafikk. Ved første frostnatt strøs også disse 

områdene, selv om det i perioder etter dette kan være værforhold som tillater rulleskitrening. 

Dette medfører en mye kortere sesong enn hva man kan ha med en egen løype for rulleski. 

Harstad har en nasjonal skiarena og en rekke flotte skisteder, men mangler en egen 

rulleskiløype. De som ønsker å gå på rulleski uten å utsette seg selv og andre for unødig 

fare, må reise 15-20 mil for å komme til nærmeste rulleskianlegg.  

Rulleski gir en realistisk treningsarena for langrennsløpere utenom vintersesongen. Teknikk 

og bevegelsesmønster er nært knyttet til klassisk og skøyting på ski, noe som gir en sømløs 

overgang når snøen kommer. I tillegg er det en stor fremvekst av rulleskiløp både i regionen, 

kretsen, nasjonalt og internasjonalt. Rulleski er i ferd med å vokse seg større, og flere 

spesialiserer seg innen denne grenen av langrenn. Dette gjelder både sprint, 

normaldistanser og langløp. Inngangsbilletten til rulleski er også vesentlig rimeligere enn til 

langrenn på snø, noe som gjør det mer tilgjengelig for alle uavhengig av økonomiske 

forutsetninger.  

Rulleski er også en god og allsidig aktivitet som gir store helsegevinster og egner seg for 

både mosjonister og toppidrettsutøvere. Rulleski er helhetlig trening for hele kroppen, 

samtidig som den er skånsom for ledd og muskler. Det er også en effektiv 

utholdenhetstrening som kan tilpasses ulike ferdighetsnivåer, fra nybegynnere til 

toppidrettsutøvere. Dette gjør det til en aktivitet som passer både for barn, voksne og eldre 

som ønsker en allsidig og effektiv treningsform.   

En rulleskiløype vil ikke bare være en arena for skiidretten, men også et anlegg med bred 

nytteverdi for ulike brukergrupper. Løypa kan tilrettelegges for flerbruk, inkludert rulleskøyter, 

rullestol/paraidrett og sparkesykler. Dette vil bidra til at flere kan benytte anlegget, både til 

trening og fritidsaktiviteter, og styrke den totale folkehelsegevinsten.   

  

Behov og målsetting  

For å sikre trygge og forutsigbare treningsforhold ønsker vi å etablere en dedikert 

rulleskiløype. En slik løype vil:  

• Øke sikkerheten for utøvere ved å flytte treningen bort fra trafikkerte områder.  

• Sikre helårs treningsmuligheter for skiidretten, uavhengig av vinterforhold.  

• Redusere behovet for snø for å kunne trene langrenn.  

• Styrke rekruttering og utviklingsmuligheter for unge utøvere.  

• Posisjonere byen som en potensiell arrangør for nasjonale og internasjonale 
skirenn.  

• Bidra til økt bolyst ved å gi unge som vil satse en mulighet til å bo og trene i 
kommunen.  



• Styrke folkehelsen ved å skape et anlegg som kan benyttes av både 
organisert idrett og mosjonister.  

• Tilrettelegge for paraidrett og andre alternative bruksområder.  

• Bidra til helhetlig anleggsutvikling i kommunen.  
  

Mulige løsninger   

Vi ønsker at rulleskiløype etableres i tilknytning til eksisterende idrettsanlegg, idrettsanlegg 

under planlegging, eller i et område med gode forutsetninger for en trygg og funksjonell 

løype. Dette vil sikre at anlegget blir attraktivt for flest mulig brukere og samtidig gir 

muligheter som nevnt ovenfor.   

  

Videre prosess  

• Sikre at rulleskiløype inkluderes i idrettens anleggsplan.  

• Sikre at rulleskiløype inkluderes i kommunens plan for idrett, friluftsliv og 
folkehelse.  

• Samarbeide med aktuelle aktører for å vurdere mulige lokasjoner, 
kostnadsrammer og finansieringsmuligheter.  

 

Forslag 

Etablering av rulleskiløype tas inn i HIRs anleggsplan.  

 

Styrets vurdering 

Styret støtter det felles forslaget fra Medkila og Kilkam. Rulleskiløype tas inn i 
anleggsplanen. 
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Innkommet felles forslag fra Harstad innebandyklubb tillegg til anleggsplane. Alternativ med 

oppgradering av Harstadhallen og nærmiljøanlegg for utendørs innebandybane 

Begrunnelse 

Harstadhallen ble bygd i 1977-78. I dag er den i en dårlig byggeteknisk forfatning med stor 

slitasje. Den møter heller ikke dagens krav til universell utforming. Det er lekkasjer i taket, 

garderober er i dårlig forfatning og hele bygget preges av å være utslitt.  

Med den dårlige økonomien i Harstad kommune, med svært dårlige muligheter til å gjøre 

store investeringer i nye hallprosjekter, så er HIBK bekymret. 

HIBK mener at det må kunne ses på alternative løsninger. Harstadhallen kan gis en 

byggeteknisk oppgradering, gjøre utbedringer og bedre tilrettelegge for bruk av hallen. Hallen 

er gammel, men bygd i betong og med tanke på samfunnsøkonomi, miljø og prislapp mener 

vi det er en fornuftig investering. 

Dette kan forlenge levetiden på Harstadhallen mellom 20 og 30 år. Noe som vil være 

akseptabelt i dagens situasjon, og ikke nødvendigvis veldig kostnadskrevende sammenlignet 

med andre store prosjekt.  

HIBK trenger anlegg som tilfredsstiller kravene og behovet, og dette trengs raskt. Derfor må 

et slikt alternativ inn i anleggsplanen og få en reell vurdering. 

HIBK er en sentrumsklubb og har sin kjerne i sentrum. Hele klubben er over 30 år bygd opp 

på dette, og dette er vårt eksistensgrunnlag. 

Vi ønsker også å få inn en utebane for innebandy sentralt, bygd på området til Harstad 

Stadion. Dette er tiltak som kan sammenlignes med en ballbinge i fotball, for barn og 

ungdom. Banen har en relativt lav kostnadsramme, rundt 800000,-. Her skal vi dekke det 

meste selv gjennom dugnad og andre, men vi må få anvist en plass og ønsker å være med i 

anleggsplanen for å kunne søke tilskudd. 

Forslag 

1. Alternativ med vurdering av en oppgradering av Harstadhallen for å forlenge 

levetiden tas inn i anleggsplan 

2. Utebane for innebandy, sentralt bygd i området Harstad stadion, tas inn i 

anleggsplanen. 

 

Styrets vurdering 

Styret anbefaler at utendørs innebandybane tas inn i anleggsplanen. Utredning av en 
oppgradering av Harstadhallen anbefales tatt inn i anleggsplanen under punktet om 
arealplanlegging, reguleringsplaner og mulighetsstudier. 
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Innkommet forslag fra Harstad klatreklubb: 

Harstad Klatreklubb ønsker at et klatreanlegg inkluderes i HIR anleggsplan, enten som et 

frittstående anlegg eller som del av annen anleggsutbygging. 

 

Begrunnelse 

Harstad Klatreklubb har vedtatt på sitt årsmøte 2025 å starte forprosjekt for utvikling av 

klatretilbudet i Harstad. Utvikling av byens klatretilbud er et ønske fra våre over 500 

medlemmer, og er en del av klubbens vedtatte langsiktige strategi.  

Klatreveggen i Hålogalandshallen er godt disponert av klubben, men anlegget evner ikke å 

omfavne det brede spekter av mennesker i lokalsamfunnet som vi ser klatresporten gjøre i 

andre byer; familier, enslige, studenter, funksjonshemmede, skoleklasser og ideelle 

foreninger. 

Klubbens nåværende tilbud bidrar allerede vesentlig til bolyst i Harstad. Vi ser derimot at vi 

har et høyt gjennomtrekk av familiemedlemmer. Dette skyldes mangel på lavterskel tilbud og 

barnevennlig klatring og soner som ikke er i sted- og støykonflikt med annen aktivitet. 

 

Vi ser et behov for å gjøre anlegget mer inkluderende og tilgjengelig, med fokus på følgende. 

- Garderober 

- Sosialområde 

- Tauklatring med og uten autobelay (mulighet til å klatre med tau uten noen som sikrer) 

- Buldring (klatring uten tau -  mer tilgjengelig enn tauklatring) 

- Barnevennlig klatring 

- Universal utforming- anlegget skal også tilgjengelig for funksjonshemmede som ønsker å 

delta i sporten 

- mulighet for andre lokale aktører som skoler og foreninger. 

- Ikke være i konflikt med andre idretter. 

 

Forslag 

Harstad Klatreklubb ønsker at et klatreanlegg inkluderes i HIR anleggsplan, enten som et 

frittstående anlegg eller som del av annen anleggsutbygging. 

 

Styrets vurdering 

Styrets anbefaling er at forslaget tas inn i anleggsplanen og at klatreanlegg vurderes i lag 

med andre store hallprosjekt. 
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Styrets forslag på fordeling av LAM 2025 

Saksgrunnlag 

LAM fordeles årlig og idrettsrådets årsmøte er pålagt å vedta kriterier for den årlige 
tildelingen. Det er KUD som tildeler NIF midler og samtidig følger det med et sett med 
kriterier. NIF setter interne anbefalinger for fordelingen.  
HIR har over flere år fordelt LAM basert på aktivitetstall. Dette følger idrettsregistreringen fra 
foregående år. Fordeling på aktivitetstall gjør at idretter med medlemmer som deltar i flere av 
idrettens grener teller dobbelt. Styret har gjennom flere styremøter gått gjennom LAM 
fordelinger og gjort sammenligninger mellom medlemstall og aktivitetstall. Styrets syn er at 
LAM bør fordeles på medlemstall da det gir en mer riktig fordeling som ikke skaper uønskede 
skjevheter. 
HIR har også hatt en ordning hvor det settes av en prosentandel av LAM for søknadsbaserte 
prosjekt midler. Dette krever egne kriterier for tildeling. For 2024 var det ikke vedtatt egne 
kriterier for søknadsbaserte midler. Styrer ser at et flertall av søknader er årlige gjengangere 
(med noen variasjoner) og at det er ofte de samme idrettslagene som søker. Styret har sett 
på om den søknadsbaserte ordningen treffer godt nok. Skal det være slik at det tildeles 
midler til samme aktivitet flere år på rad? Samtidig kan det være gode grunner til å tildele 
prosjektmidler inn mot oppstart av nye tiltak, utvikle nye aktiviteter etc. Styret vil her bemerke 
at det finnes flere søknadsordninger som kan benyttes utenom LAM. 
Styret har også vurdert det som ligger i at det også kan vedtas øremerkede tildelinger til 
spesielle formål, f.eks. fleridrettslag. Styrets syn er at dette igjen vil kreve at det lages regler 
og kriterier for dette. Styret ser også at LAM kan brukes målrettet for konkret støtte (innenfor 
KUD og NIFs kriterier). 
NIFs anbefalinger er som følger «NIF anbefaler å bruke medlemstall som grunnlag for 
fordelingen. Kvaliteten på aktivitetstallene kan variere. Medlemstallene er mer entydige» og 
«Ordningen skal ikke påføre lagene ekstra byråkrati utover det som er nødvendig for å 
oppfylle de vedtak som er fattet av styret og/eller årsmøtet i idrettsrådet. NIF anbefaler ikke 
søknadsordning for idrettslag» 
NIF har i tre år hatt en prøveordning hvor inntil 5% av LAM kan fordeles til idrettsrådet. 2025 
er siste år av denne prøveordningen. Idrettstinget 2025 skal behandle en sak om videre 
utvikling av idrettsråd. 
 
Kriterier for LAM tildeling skal gjøres årlig på årsmøtet. Styrets vurdering er at for 2025 så 
anbefales det endringer i kriteriene. Hovedsakelig for å bruke det beste tallgrunnlaget, unngå 
utilsiktede skjevheter og redusere merarbeidet ved å ha søknadsbaserte ordninger. Videre 
anbefaler styret en øremerking av midler for idrettslag som har organisert idrettsaktivitet for 
de av oss som har spesielle utfordringer. 
 
Forslag til vedtak 

Styrets forslag til fordeling LAM 2025 

• LAM fordeles basert på medlemstall, og skal tilfredsstille de fordelingskriterier som er 
satt fra NIF. 

• 5% fordeling til idrettsrådet videreføres. 

• Det settes av 20 000.- som en direkte støtte til idrettslag som har organiserte 
aktiviteter for de av oss som har spesielle utfordringer.  
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Forslag til ny lov for HIR 

Saksgrunnlag 

NIF foretok på det ordinære og det ekstraordinære idrettstinget i 2023 flere lovendringer. Fra 
jan 2024 er det iverksatt ny lovnorm for idrettsråd. NIF har gitt ut en egen veiledning til 
idrettsråd på ny lovnorm. veileder-til-lovnorm-for-idrettsrad.pdf. Det er gitt en beskrivelse på 
hva organisasjonsleddet (HIR) må gjøre (link Lovnormer): Organisasjonsleddets styre må 
sørge for at organisasjonsleddet så snart som mulig har en oppdatert lov som er i samsvar 
med lovnormen. 
HIR siste oppdatering av egen lov er gjort i 2019.  
 
Styret ønsker en endring på tabellen for antall stemmeberettigede pr i idrettslag til årsmøtet. 
Styrets syn er det bør være en differensiering i gapet mellom 0-150 medlemmer som gir 2 
representanter. Det anbefales en ny grense på 50 medlemmer. Dette gir en representasjon 
som i større grad vil gi en mer rettferdig fordeling ift antall medlemmer og antall 
stemmeberettigede. 
 
Gjeleldene tabell 

o Idrettslag med inntil 150 medlemmer  - 2 representanter 

o Idrettslag med 151 – 250 medlemmer  - 3 representanter 

o Idrettslag med 251 – 350 medlemmer  - 4 representanter 

o Idrettslag med 351 og flere medlemmer  - 5 representanter 

Forslag ny tabell 

o Idrettslag med inntil 50 medlemmer  - 1 representant 

o Idrettslag med 51 til 150 medlemmer  - 2 representanter 

o Idrettslag med 151 – 250 medlemmer  - 3 representanter 

o Idrettslag med 251 – 350 medlemmer  - 4 representanter 

o Idrettslag med 351 og flere medlemmer  - 5 representanter 

 

Se eget vedlegg for ny lov HIR. 

 
Forslag til vedtak 

Årsmøtet vedtar ny lov for HIR i tråd med det fremlagte forslaget. Styret vil bemerke at 
lovnormen allerede gjelder for HIR, da lovstrukturen i NIF er bygd opp slik at underliggende 
ledd plikter og ta inn lovendringer fra høyere ledd.  
Årsmøtet vedtar ny tabell for fastsetting av antall stemmeberettigede  

 

 

https://www.idrettsforbundet.no/contentassets/918482a1837848b0ba5576e4cfc773d7/veileder-til-lovnorm-for-idrettsrad.pdf
https://www.idrettsforbundet.no/tema/juss/lovnormer/
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Innkommet forslag fra TFBIK på instruks til valgkomiteen 

Begrunnelse 

Som følge av opphevelsen av kapittel 9 / Bedriftsidrett fra NIFs lov, som medførte at 

bedriftsidretten mistet sin faste plass i idrettsrådet, foreslår Bedriftsidretten følgende endring i 

valgkomitéinstruksen til Harstad idrettsråd: 

Forslag 

Valgkomitéen skal arbeide for et styre sammensatt av ulike idretter, små og store idrettslag, 

særidrettslag, fleridrettslag og bedriftsidrettslag. Valgkomiteen skal arbeide for at styret er 

sammensatt med komplementær kompetanse innenfor områder som styreerfaring, 

utøvererfaring, anleggserfaring og erfaring med strategi utvikling, samt god kunnskap om 

idretten.  

Styrets vurdering 

HIR har i dag ikke en egen instruks for valgkomiteen. Instruks for valgkomite er hjemlet i 

lovnorm for idrettsråd § 14 pkt 2. NIF har også en anbefaling og veiledning på utforming av 

instruks for valgkomite. 

Styrets syn er at HIR er tjent med en instruks for valgkomiteen. Det fremlagte forslaget er en 

god instruks og innehar de viktige faktorene for å sette sammen et godt styre. 

Styret anbefaler årsmøtet å støtte forslaget. 
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SAK 12 - BUDSJETT HARSTAD IDRETTSRÅD 2025   

     

BUDSJETT  
2024 - 
alt.1 

2024 - 
alt.2  2025 

INNTEKTER        

Harstad Kommune driftstilskudd 500 000 500 000  500 000 

Troms Fylke (TIK) - inkluderingsmidler 125 000 125 000  100 000 

Momskompensasjon 40 000 40 000  45 000 

LAM - Andel 5% 0 50 000  104 000 

Kanebofondet 5 000 5 000  5 000 

Sum inntekter: 670 000 720 000  754 000 

UTGIFTER        

Lønn - daglig leder  70% stilling 300 000 365 000  400 000 

Feriepenger 38 000 46 000  45 000 

Arbeidsgiveravgift 17 000 21 000  23 000 

Yrkesskadeforsikring 1 500 1 500  1 500 

Pensjon OTP 8 000 9 000  10 000 

Honorar styret 20 000 20 000  20 000 

Sum lønnskostnader 384 500 462 500  499 500 

Leie lokaler 40 000 40 000  35 000 

Parkering  13 500 13 500  0 

Revisjons honorar 13 500 13 500  15 000 

Regnskaps honorar 40 000 40 000  45 000 

Driftsmateriale 6 000 6 000  6 000 

Kontorrekvisita/kontormøbler 4 000 4 000  8 000 

Datakostnader inkl. bredbånd/Org brain 25 000 25 000  15 000 

Mobil abb. 4 500 4 500  3 000 

Tidsskrifter,bøker o.l 1 000 1 000  1 000 

Møte- og kurskostnader - Internt/eksternt 25 000 25 000  30 000 

Reisekostnader 20 000 20 000  30 000 

Bilgodtgjørelse 2 000 2 000  1 000 

Idrett og utfordring- aktiviteter/sommeraktiviteter 40 000 40 000  50 000 

Fair Play pris 5 000 5 000  5 000 

Annonse/reklame 15 000 15 000  5 000 

Gaver/blomster 1 000 1 000  2 500 

Medlem HRNF 0 0  3 825 

Nærings forsikring 4 500 4 500  5 000 

Satsning impulssamlinger med OLT 0 0  20 000 

Sum andre driftskostnader 260 000 260 000  280 325 

Sum utgifter: 644 500 722 500  779 825 

DRIFTSRESULTAT 25 500 -2 500  -25 825 

 



 

 

Sak 13 Valg. 
    - Styret. 
     - Kontrollutvalg. 
       - Repr. til idretts- 
        kretstinget, eller 
           gi styret  
        fullmakt til å 
          oppnevne repr. 
      - Valgkomitè 
        m/leder, minst 
        ett st.medl. og  
        minst ett  
        varamedl.   

   



 

Se eget vedlegg fra 

valgkomiteen 


